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P R O T O K Ó Ł  Nr LI/14  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 30 stycznia 2014r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia:  14: 00 

Godzina zakończenia: 17: 00 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

14 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier, 

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat    

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia 

Gminy Mieroszów do Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna 

„Aglomeracja Wałbrzyska”. 
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w roku 

2014. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej z zakresu zadań 

własnych oraz zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad udzielania 

stypendiów dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Mieroszów. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie poboru 

podatków i opłat w drodze inkasa. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr L/245/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2014r.  

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  

w zakresie zlecania usług bez zastosowania ustawy PZP – lata 2012-2013. 
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16. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w 

zakresie celowości wydatkowania środków na delegacje służbowe w latach 

2012 i 2013. 

17. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za rok 2013. 

18. Sprawozdanie Komisji Ogólnej z działalności za rok 2013. 

19. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

20. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

21. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

22. Zakończenie obrad. 

 

 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że 

protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag. 

 

Protokół z XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2013r. został przyjęty 13 

głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz. 

 

W odniesieniu do pkt.3 sprawozdania w zakresie Gospodarki Przestrzennej, 

Inwestycji i Ochrony Środowiska, Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się 

z pytaniem czy w zakresie usunięcia drzewa oraz wykonania korekt koron drzew 

rosnących w Sokołowsku były prowadzone uzgodnienia . 
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W odniesieniu sprawozdania w zakresie Rozwoju , Promocji Oświaty, Radna – 

Pani Katarzyna Wolska zwróciła się z pytaniem czego dotyczyło spotkanie ze 

Starostą. 

 

W odniesieniu do pkt. 4 sprawozdania w zakresie Rozwoju, Promocji i Oświaty, 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem czego dotyczyło 

spotkanie Rady Aglomeracji Wałbrzyskiej w sprawie przyszłej współpracy 

Aglomeracji  z Krajem Kralowohradeckim. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniami : 

-  jakie działania są podejmowane przez Dyrektora Mieroszowskiego Centrum 

Kultury w celu lepszego wykorzystania istniejącego punktu informacji turystycznej  

i efektywniejszego wydatkowania pieniędzy w tym zakresie, 

- czy to prawda, że w filii biblioteki Miejskiej w Sokołowsku nie ma dostępu do 

Internetu. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniami do Dyrektora 

Mieroszowskiego Centrum Kultury : 

- na ile zmian  pracuje sala sportowa przy ul. Sportowej ,  

- czy sala jest czynna w soboty i niedziele, 

- ile telefonów komórkowych jest przypisanych łącznie do Mieroszowskiego 

Centrum Kultury, 
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- kiedy Pan Dyrektor MCK wyjdzie z ofertą dla mieszkańców gminy. Chodzi  

o organizację na hali przy ul. Hożej różnych zawodów sportowych oraz innych 

imprez związanych ze sportem i rekreacją, 

- Ile było przychodu z tytułu funkcjonowania hotelu przy ul. Sportowej w 

czwartym kwartale 2013r. i w styczniu 2014r. , 

- czym dokładnie zajmuje się osoba zatrudniona w informacji turystycznej, jakie 

projekty realizuje. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem co spowodowało, że 

wzrosła cena za korzystanie z hali oraz poprosił o rozważenie obniżenia stawki za 

korzystanie z tej sali przez  grup dzieci i młodzieży. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski zwrócił się z prośbą aby tak zorganizować  

i zaplanować pracę na sali sportowej przy ul. Hożej, żeby mieszkańcy mogli z niej 

korzystać również w niedziele. 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem czy system przesunięcia 

pracowników na 7/8 etatu działa również w tym roku i czy dotyczy wszystkich  

również Pana Dyrektora . 

 

Dyrektor Mieroszowskiego Centrum Kultury  w odniesieniu do powyższego 

pytania poinformował, że w tym roku również pracownicy mają 7/8 etatu. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz odczytała wniosek Radnych dotyczący 

wyposażenia przystanków autobusowych w wiaty.  

 

Złożony wniosek stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu przedstawicielom 

prywatnych przewoźników na terenie gminy Mieroszów. 
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Radny Powiatu Wałbrzyskiego – Pan Krzysztof Kwiatkowski poinformował, że 

reprezentuje część prywatnych przewoźników realizujących przewozy osób na 

terenie powiatu wałbrzyskiego.  

W związku z doniesieniami medialnymi Pan Kwiatkowski zwrócił się z pytaniem 

jakie jest oficjalne stanowisko władz gminy w kwestii rozszerzenia komunikacji 

publicznych o  tzw. czerwone autobusy i połączeniem komunikacyjnym 

Mieroszowa z miastem Wałbrzych . 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że na dzisiaj funkcjonuje rozszerzona 

komunikacja linii nr 12 obsługująca miasto Wałbrzych. Od ubiegłego roku, od 

miesiąca maja linia została przedłużona do Rybnicy Leśnej w ramach 

porozumienia, które zostało podpisane z Panem Prezydentem Szełemejem. Ta linia 

obsługuje odcinek  od Wałbrzycha do Rybnicy Leśnej pod „Andrzejówkę”. Jest to 

linia, która obsługuje z jednej strony mieszkańców Rybnicy Leśnej, bo dotychczas 

to sołectwo nie było skomunikowane, z drugiej strony turystów w układzie obsługi 

ruchu turystycznego. Jest wywoływana sprawa komunikacji, przedłużenia linii nr 

15, która kończy swój bieg na Gaju, o Sokołowsko i Mieroszów. Na dzisiaj temat 

jest na etapie ustnego ustalenia z Panem Prezydentem. Ten temat został wywołany 

również przez niektórych radnych. Na razie nie ma konkretnych ustaleń w układzie 

finansowym. Na tą okoliczność zostało przekazane wystąpienie do Pana Starosty o 

odniesienie się do możliwości partycypacji Powiatu  w kosztach utrzymania takiej 

linii. 

 

Pan Krzysztof Kwiatkowski zauważył, że zgodnie z założeniami  Prezydenta 

Miasta Wałbrzycha  finansowanie takiej komunikacji wygląda następująco : 33% 

kosztów pokrywa gmina, którą komunikacja obejmuje, 33% dopłaca miasto 

Wałbrzych. 33% pochodzi z wpływów z biletów. Tak więc rozszerzenie linii nr 15 

spowoduje to, że lokalni przedsiębiorcy ekonomicznie nie wytrzymają tej 

konkurencji, bo nie są w stanie konkurować z firmą, która otrzyma 66% dotacji. Z 

wyliczeń wynika, że taki transport będzie kosztował rocznie 501 696 zł, z tej 

kwoty 1/3 będzie musiała zapłacić gmina Mieroszów.  
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Ponadto Pan Kwiatkowski poinformował, że część Radnych złożyła doniesienie 

do prokuratury o działaniu Pana Prezydenta na szkodę gminy Wałbrzych to znaczy 

wspieranie z budżetu gminy Wałbrzych przedsięwzięć w innych gminach. 

Postępowanie w tej sprawie zostało wszczęte i prowadzi je prowadzi je prokuratura 

w Bystrzycy Kłodzkiej.  

Dzisiaj na rynku lokalnym obejmującym gminę Mieroszów operują lokalni 

przewoźnicy, którzy dziennie wykonują 54 kursy w kierunku Wałbrzycha. Po 

wprowadzeniu 8 kursów te firmy prywatne upadną. To będzie tylko kwestia czasu i 

pozostanie problem Golińska, Nowego Siodła, Sokołowska, Łącznej, bo tam trzeba 

będzie zapewnić ludziom komunikację i za nią zapłacić. Kuriozalną sytuacją jest 

to, ze burmistrzowie, wójtowie oraz włodarze zlokalizowani na terenie powiatu 

wałbrzyskiego, we wszystkich realizacjach medialnych oraz oficjalnych 

wystąpieniach lobują na rzecz jednego podmiotu, którym jest spółka prawa 

handlowego o nazwie „Śląskie konsorcjum autobusowe”, które otrzymało za 

darmo 20 nowych autobusów zakupionych ze środków unijnych,  w ramach 

programu wsparcia komunikacji, ale tylko na terenie miasta Wałbrzycha, takie 

autobusy pojawiły się na liniach podmiejskich i ta sprawa w najbliższym czasie 

trafi do komisarza, bo nie może być tak, że za środki zewnętrzne, unijne niszczone 

są podmioty gospodarcze. Do tej pory nie było informacji, że któryś z włodarzy 

dopuszcza  rozpisanie tzw. przetargu, żeby dopuścić inne podmioty do udziału w 

rynku. Ten rynek ma być z góry przejęty przez jednego operatora, który ma 

wykonywać te przewozy. 8 kursów do Mieroszowa nie stanowi żadnego 

zabezpieczenia dla mieszkańców, bo to jest znikoma liczba.  O komunikacji trzeba 

rozmawiać, tylko nasuwa się pytanie czy Pan Burmistrz rozmawiał z lokalnymi 

przedsiębiorcami, pokazał i problemy, bądź próbował uzyskać informacje jakie 

koszty trzeba było ponieść w ramach miasta aby ta komunikacja była sprawniejsza, 

wygodniejsza. 

Pan Kwiatkowski zaapelował do Radnych aby przeanalizowali dokładnie sytuacje, 

wzięli pod uwagę te mniejsze sołectwa. 
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Burmistrz Mieroszowa zauważył, że nie wie skąd Pan Kwiatkowski ma 

informacje, że nie było organizowanych spotkań z przewoźnikami. Takie spotkania 

odbyły się wielokrotnie pod kątem przeanalizowania sytuacji i postulatów 

mieszkańców, które wpływały do Urzędu chociażby w układzie rozkładów jazdy i 

tematu dotyczącego Rybnicy Leśnej i Łączej. Nie było reakcji ze strony 

przewoźników, żeby te środowiska objąć swoimi przewozami. Problem Rybnicy 

rozwiązał się właśnie dzięki temu działaniu w układzie Wałbrzycha. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że pamięta jak na sesji była 

prowadzona dyskusja na temat skomunikowania sołectwa Rybnica Leśna i wtedy 

Burmistrz stwierdził, że nie ma takiej możliwości prawnej, żeby gmina dopłacała 

prywatnym przewoźnikom. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier przypomniała, że tłumaczyła wtedy 

Radnym jaka jest formuła wydawania publicznych pieniędzy. Można było 

podpisać porozumienie bo Pan Prezydent ogłosił przetarg i gmina weszła w 

obsługę przedłużonej linii, ale przewoźnik został wyłoniony w drodze przetargu z 

gminą ościenną, bo również to wynikało z przepisów prawa. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Radny – Pan Michał Sowa przybył na sesje Rady Miejskiej. Stan obecnych 

radnych – 15. 

 

Ad.7.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia 

Gminy Mieroszów do Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna 

„Aglomeracja Wałbrzyska”  omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz informując, że nadrzędnym celem  Stowarzyszenia Lokalna 

Organizacja Turystyczna Aglomeracja Wałbrzyska, jest rozwój turystyki oraz 

promocja regionu. Stowarzyszenie jest apolityczne, a swoją działalność opiera na 
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wartościach uniwersalnych mających na uwadze dobro człowieka i dobro regionu. 

Bezpośrednim terenem oddziaływania Stowarzyszenia są gminy wchodzące w 

skład Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że będzie głosował przeciw 

podjęciu tej uchwały ponieważ Gmina Mieroszów należała już do podobnych 

organizacji i nie miała z tego tytułu żadnych korzyści. 

 

W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji Przewodniczący 

Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat odczytał projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/247/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r. w 

sprawie przystąpienia Gminy Mieroszów do Stowarzyszenia Lokalna Organizacja 

Turystyczna „Aglomeracja Wałbrzyska” została podjęta 7 głosami „za”, 2 

„przeciw”, 4 „wstrzymującymi się” (  13 obecnych na sali podczas głosowania). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych w roku 

2014 omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że 

ustawa z dnia 26 października 1982 roku o wychowaniu w trzeźwości i 
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przeciwdziałania określiła zadania w zakresie prowadzenia działań związanych  z 

profilaktyką i rozwiązywania problemów alkoholowych jako zadanie własne 

gminy. Dokumentem  stanowiącym podstawę prawną podejmowanych przez 

gminę działań stanowi Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, corocznie uchwalany przez Radę Gminy. Inicjatorem zadań z 

zakresu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w gminie objętych 

gminnym programem jest  Gminna  Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Program ten realizowany jest przez Ośrodek Pomocy Społecznej. 

          Przedłożony Radzie Miejskiej Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych  uzyskał akceptację  członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mieroszowie. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/248/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r. w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w roku 2014 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” 

( obecnych na sali podczas głosowania). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 
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Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej z zakresu zadań 

własnych oraz zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz informując, że  myśl art. 96 ust. 4 ustawy z dnia 12 marca 

2004r. o pomocy społecznej (Dz. U. z 2013 r. poz. 182 ze zmianami), Rada Gminy 

określa, w drodze uchwały, zasady zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej, o których mowa w art. 41 ust. 2 w/w ustawy, będące w zakresie zadań 

własnych gminy wydatki na zasiłki okresowe, zasiłki celowe, zasiłki na 

ekonomiczne usamodzielnienie i pomoc rzeczową przyznane pod warunkiem 

zwrotu w części lub całości, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej, dochód 

na osobę w rodzinie, osoby zobowiązanej do zwrotu wydatków przekracza kwotę 

kryterium dochodowego. Uchwałami Nr XXXI/175/04 oraz Nr XXXI/176/04 Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 września 2004 r. zostały określone zasady zwrotu  

wydatków podlegających zwrotowi za świadczenia z pomocy społecznej oraz 

szczególne warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunki całkowitego lub częściowego 

zwolnienia z tych opłat, jak również tryb ich pobrania Jednakże, w związku z 

wprowadzonymi zmianami w ustawie o pomocy społecznej i zmieniającym się 

orzecznictwem w tej sprawie zasadnym jest dokonanie zmian i aktualizacji 

przedmiotowych uchwał z 2004 r. zgodnie z obowiązującą literą prawa. Przyjęcie 

przedmiotowego projektu uchwały spowoduje utratę mocy uchwał Nr 

XXXI/175/04 oraz Nr XXXI/176/04.Aby zrealizować zapisy ustawy o pomocy 

społecznej, w szczególności dotyczące zasad przyznawania świadczeń z pomocy 

społecznej w zakresie zadań własnych gminy oraz zasad zwrotu wydatków na 

świadczenia, zasadne jest podjęcie stosownej uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

ze projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/249/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r. w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej z 

zakresu zadań własnych oraz zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze została podjęta 15 głosami „za” 

 ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu.  

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując że przyjęty przez Radę Ministrów wieloletni 

program wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 ma na celu ograniczenie m. in. zjawiska 

niedożywienia dzieci i młodzieży. Program ten przewiduje wsparcie gmin, które w 

szczególnie uzasadnionych przypadkach, będą udzielały pomocy, gdy uczeń albo 

dziecko wyraża chęć zjedzenia posiłku a odpowiednio dyrektor placówki informuje 

ośrodek pomocy społecznej o potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. Przy 

czym liczba dzieci i uczniów, którym ma być udzielona pomoc w w/w sposób, nie 

może przekroczyć 20 % liczby i uczniów dożywianych w szkołach i przedszkolach 

na terenie gminy w poprzednim miesiącu kalendarzowym.  

Warunkiem przyznania takiej pomocy, bez wydania decyzji administracyjnej 

przyznającej posiłek oraz bez przeprowadzania rodzinnego wywiadu 
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środowiskowego, jest przyjęcie przez gminę odpowiedniego programu 

osłonowego, o którym mowa w ustawie o pomocy społecznej, który takie 

rozwiązania na terenie gminy będzie przewidywał. Ustawa o pomocy społecznej 

daje możliwość tworzenia i realizacji programów osłonowych o zasięgu gminnym.  

Wydatki na żywność pochłaniają znaczną część środków finansowych będących                                   

w dyspozycji osób i rodzin, pogarszając standard ich życia, a tym samym 

ograniczając możliwość zabezpieczenia podstawowych potrzeb życiowych.  

W związku z powyższym podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej poinformowała, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniu Komisji  i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie.  

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/250/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r. w 

sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 została podjęta 15 

głosami „za”( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
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żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 

zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-

2020 omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że 

prawo do świadczeń z pomocy społecznej przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli 

dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie 

przekracza kryterium dochodowego, o którym mowa odpowiednio w art. 8 ust. 1 

pkt 1 i 2 w/w ustawy. Kryterium to od dnia 1 października 2012 r. stanowią kwoty: 

542 zł dla osoby samotnie gospodarującej oraz 456 zł na osobę w rodzinie 

(Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 17 lipca 2012 r. w sprawie 

zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń pieniężnych   z 

pomocy społecznej – Dz. U. z 2012 r., poz. 823). Ustanowiony rządowy program 

uchwałą Nr 221 Rady Ministrów z dnia 10 grudnia 2013r. w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 (M. P. z 2013 r., poz. 

1024) przewiduje udzielanie wsparcia w zakresie dożywiania osobom spełniającym 

kryterium dochodowe w wysokości 150 % kryterium, o którym mowa w art. 8 ust. 

1 ustawy o pomocy społecznej. Należy podkreślić, że w przypadku 

funkcjonowania programu dożywiania w latach 2006-2013 obowiązywało 

kryterium dochodowe w wys. 150% kryterium, określonego w ustawie o pomocy 

społecznej w związku z ustawą z dnia 29 grudnia 2005 r. o ustanowieniu programu 

wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” (Dz. U. z 2005 r. Nr 267, 

poz. 2259, z późn. zm.), który to program był realizowany w latach 2006 – 2013.  

Stosownie do  art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej wydatki na zasiłki i 

pomoc rzeczową podlegają zwrotowi, jeżeli dochód na osobę w rodzinie osoby 

zobowiązanej do zwrotu wydatków przekracza kryterium dochodowe. Zgodnie z 

ust. 4 przywołanego artykułu ustawy rada gminy określa zasady zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej.  
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Zgodnie ze wskazówkami MPiPS w zakresie realizacji uchwały Nr 221 Rady 

Ministrów z dnia 10 grudnia 2013 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-202 (M. P. z 2013 r., poz. 1024) warunkiem 

otrzymania przez gminę dotacji z programu na dofinansowanie pomocy w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób przekraczających 

kryterium dochodowe, o którym mowa w art. 8 ust. 1 cytowanej ustawy, do 

wysokości 150% kryterium jest przyjęcie przez gminę stosownej uchwały na 

podstawie art. 96 ust. 4 oraz art. 8 ust. 2 ustawy, podwyższającej kwotę kryterium 

dochodowego do 150% do wysokości której nie żąda się zwrotu wydatków za 

udzielony posiłek albo świadczenie rzeczowe w postaci produktów 

żywnościowych oraz za świadczenie pieniężne na zakup posiłku lub żywności. 

Wobec powyższego podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Uchwała Nr LI/251/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r. w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 
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zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 

została podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad 

udzielania stypendiów dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum, dla 

których organem prowadzącym jest gmina Mieroszów omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz , informując, że Celem stypendium  jest 

wyróżnienie młodych ludzi za ich osiągnięcia w nauce, a także motywacja do 

podejmowania działań i doskonalenia swoich zdolności. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie po przyjęciu poprawek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

     Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

     Uchwała Nr LI/252/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r. w 

sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół podstawowych i 

gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest gmina Mieroszów została 

podjęta 15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 
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Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie poboru 

podatków i opłat w drodze inkasa omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując że w związku z rezygnacją Pani Heleny 

Rakoczy z funkcji inkasenta oraz ponownymi wyborami sołtysa w sołectwie 

Łączna zaistniała konieczność wyznaczenia na inkasenta obecnego sołtysa Pana 

Mieczysława Kowalczyka, a jednocześnie uchylenia Uchwały Nr XVII/65/07 Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007r. oraz Uchwały Nr 

XXVIII/128/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 lipca 2012r. 

Ponadto zachodzi konieczność uściślenia zapisów dotyczących określenia terminu 

odprowadzenia pobranych kwot na rachunek bankowy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr LI/253/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2014r. w 

sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa została podjęta 15 głosami „za” ( 

jednogłośnie). 

 

Podjęta  Uchwała stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr L/245/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2014r. 

omówiła Przewodnicząca Komisji Ogólnej, informując, że na podstawie § 34 ust. 

1 i 2  Statutu Gminy Mieroszów przyjętego Uchwałą Nr XII/46/07 Rady Miejskiej 

Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2007r. Komisje stałe działają zgodnie z półrocznym 

planem pracy, w którym Rada Miejska może na bieżąco dokonywać zmian i 

uzupełnień. 
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Na posiedzeniu Komisji Ogólnej w dniu 20 stycznia 2014r. został  przyjęty 

wniosek dotyczący omówienia w miesiącu marcu br. zagadnień związanych  

z uzyskaniem statusu uzdrowiska w Sokołowsku. 

W związku z powyższym  zachodzi konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz złożyła wniosek o wprowadzenie do planu 

pracy Komisji Ogólnej w miesiącu marcu pkt. 5 „omówienie zagadnień 

związanych z komunikacją drogową na terenie gminy Mieroszów”. 

 

Wniosek został przyjęty 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej  odczytał projekt uchwały  po zmianach i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/254/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2014r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr L/245/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

30 grudnia 2013r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej  

na I półrocze 2014r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu. 

 

Ad.15.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w 

zakresie zlecania usług bez zastosowania ustawy PZP – lata 2012-2013 

omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  - Pani Justyna Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje  w tym punkcie. 
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W dyskusji głos zabrali : 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej na prośbę Z-cy Burmistrza – Pani Doroty 

Bekier odczytała odpowiedź Burmistrza Mieroszowa na protokół  w zakresie 

zlecenia usług bez zastosowania ustawy PZP. 

 

W/w pismo stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu. 

 

Odnosząc się do protokołu Komisji i odczytanego pisma Z-ca Burmistrza – Pani 

Dorota Bekier poinformowała, że jeśli gmina realizuje inwestycje, w załączniku 

inwestycyjnym, z konkretną nazwa, gmina planuje je w układzie rocznym bądź w 

trakcie roku zmienia, dopiero wtedy można wyłonić inspektora nadzoru czy firmę 

świadczącą obsługę nadzoru inwestorskiego jeśli jest taka inwestycja nazwana, 

określona szacunkowa jej wartość i zakres rzeczowy do realizacji. Nie można do 

czegoś potencjalnego rozstrzygać wyboru wykonawcy . Stąd Burmistrz wskazał na 

niezasadność wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zauważyła, że taka odpowiedź Burmistrza 

by wystarczyła, że gmina nie widzi takiej potrzeby ponieważ w przypadku gminy 

Mieroszów bardziej racjonale jest takie postępowanie. Natomiast Komisja 

Rewizyjna uzyskała odpowiedź, że jest to niemożliwe stąd zostało przytoczonych 

kilka przypadków gdzie jest to możliwe.  

Przewodnicząca Komisji odnosząc się do stwierdzenia, że trzeba najpierw  znać 

zakres zadania, które będzie realizowane, to jak to odnieść do usług prawnych. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że jak gmina organizuje 

przetarg na usługę prawną to w pełnym zakresie, łącznie z reprezentowaniem 

gminy. 

Jeśli chodzi o kwestie nadzoru inwestorskiego to tutaj jest taka różnorodność 

zakresu prac, gdzie są różnorodne uprawnienia budowlane, architektoniczne. 

Gmina określając dane do przetargu, dane wyjściowe  musi wskazać z jakimi 
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uprawnieniami poszukuje inspektora nadzoru. Nie ma inspektorów nadzoru, którzy 

mieliby  uprawnienia na wszystko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę Komisji Rewizyjnej, że należy 

formułować bardziej konkretne wnioski. 

 

 

W związku z zakończeniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej przeszedł do omawiania kolejnego punktu. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 14 do tego protokołu.  

 

Ad.16.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w 

zakresie celowości wydatkowania środków na delegacje służbowe w latach 

2012 i 2013 omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna 

Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji udział brali : Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Burmistrz 

Mieroszowa. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 15 do tego protokołu. 

 

Ad.17.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za rok 2013 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz. 

 

Przewodniczący  Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  stanowi załącznik nr 16 do tego protokołu. 

 

Ad.18.Sprawozdanie Komisji Ogólnej z działalności za rok 2013 przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska. 

 

Przewodniczący  Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Sprawozdanie Komisji ogólnej stanowi załącznik nr  17 do tego protokołu. 

 

Ad.19.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował,  

że na poprzedniej sesji były udzielane odpowiedzi na bieżąco. 

 

Ad.20.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Burmistrz Mieroszowa udzielił odpowiedzi na zapytania zadane w odniesieniu  

do sprawozdania z działań podjętych w okresie międzysesyjnym : 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz zwróciła się z pytaniem  

czy w zakresie usunięcia drzewa oraz wykonania korekt koron drzew rosnących  

w Sokołowsku były prowadzone uzgodnienia  odpowiedzi udzieliła Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier  informując, ze sprawa dotyczyła wycinki 

jednego drzewa przy ul. Głównej 40 w Sokołowsku. To było pochylone drzewo, 

które zagrażało przewróceniu się. Ten zabieg był uzgodniony dużo wcześniej z 

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków. 
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Na pytanie Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej dotyczące spotkania ze Starostą , 

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że tematem spotkania było 

schronisko dla zwierząt.  

 

Na pytanie  Radnego – Pana Mieczysława Wujdy czego dotyczyło spotkanie 

Rady Aglomeracji Wałbrzyskiej w sprawie przyszłej współpracy Aglomeracji  z 

Krajem Kralowohradeckim odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując, że temat wziął się stąd, ze Hetman wystąpił do 

Pana Prezydenta Szełemeja, żeby nawiązać współpracę w ramach Aglomeracji 

Wałbrzyskiej. Został przygotowany w tym zakresie projekt porozumienia. 4 marca 

br. odbędzie się spotkanie, na którym zostaną dopracowane szczegóły polsko 

czeskiej współpracy transgranicznej. 

 

Ponadto Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że 

odpowiedzi na wszystkie pytania dotyczące Mieroszowskiego Centrum Kultury 

będą udzielone na piśmie. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki opuścił sesję Rady Miejskiej. Stan obecnych na sesji – 

14. 

 

Ad.21.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

 Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem czy wpłynęła do Urzędu 

odpowiedź na pismo w sprawie bocianiego gniazda. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że wpłynęło pismo, w którym zaznaczone 

zostało, iż brakuje środków finansowych na ten cel. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat odczytał 

korespondencję , która wpłynęła do Biura Rady Miejskiej. 
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Ad.22.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Pan Ryszard Gubernat zamknął L sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska. 

 
 
 


